
Sjællandske Fåreavlere - Bestyrelsesmøde 04.09.24 
 
Deltagere:  
Richard Andersen  
Flemming Lund 
Inga Stamphøj  
Karen Christensen  
Bodil Larsen 
Lene Beynon (referent) 

Afbud fra 
 
 
 
 
 

 
  
 
Bluetongue 
Inga fortalte at nogle med kvægbesætninger ikke orker at vaccinere 2 gange. 
Problemet er også at det ikke er sikkert at vaccinen når at virke før mitten 
kommer frem. Nogle venter til foråret når mitterne går i gang igen. 
 
Inga har spurgt i sundhedsudvalget at vi kunne få noget mere viden om de 
mange besætninger der er ramt i Jylland.  
Det kunne være interessant at vide hvor mange dyr der er smittet og hvad der 
sker i besætningerne.  
Flemming laver et link til fødevarestyrelsens hjemmeside, hvor man kan følge 
udviklingen. 
 
 
Arrangementer 
 
Bodil laver en seddel om efterårets arrangementer, Inga printer den ud så den 
kan deles ud til ormetællingen på søndag. 
 
Strikke caféen starter onsdag den 18. september hos Karen 
 
Filtedag – Fra uld til filt med Anita og Uldtøzerne 
Vi bliver en 16-17 stykker. Flemming tager karteflor med. 
 
Efterårsgåtur i Hannenov Skov på Midtfalster den 26. oktober  
Bodil har talt med Marie som har lavet en invitation til efterårsturen. 
Vi starter kl 10 på fårefolden. Turen tager 1,5 time og vi slutter af med en 
sandwich. Bodil sender oplægget til Flemming som lægger det på vores 
hjemmeside. 
 
Julemarked på Remissen 
Der er ikke kommet flere tilmeldinger siden sidst. 
Karen vil kontakte deltagere fra Kildemarkedet og spørge om de kunne tænke 
sig at deltage. 
Karen arrangerer grillpølser forhåbentligt kan der bruges en air-fryer. 
 
 
Nyt ormemidel 
Karen har prøvet et nyt orme præparat som er pour-on. Det skal ned på huden 
og det er nok nemmest, når fårene lige er blevet klippet. Det virker, men det er 
besværligt. 
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Hjemarbejde til næste gang 
Tanker vedr. Avlssystem og brochure om Sjællandske Fåreavlere. 
Evt en snak med gotlænderforeningen om deres erfaringer med Elitelam. 
 

 
 
 
 
Alle 
 
 
 

  
Næste møde 2. oktober 19.30  

 


